



Wired headset

EN	Safety Guide	FI	Turvaohjeet
DE	Sicherheitshinweise	PL	Instrukcje
FR	Guide sécurité	RU	bezzpechie stwa
IT	Guida alla sicurezza	ZH	安全指南
ES	Guía de seguridad	NL	Veiligheidsgids
PT	Guia de Segurança	TW	安全指南
NL	Veiligheidsgids	TR	Güvenlik Kılavuzu
EL	Ποιότητα	JA	安全ガイド
DA	Sikkerhedsvejledning	ID	Panduan Keselamatan
SV	Säkerhetsguide	KO	안전 가이드

For further information please visit our website:

www.eposaudio.com

For further information please visit our website: www.eposaudio.com

This product is suitable for use in o ces, home o ces or mobile o ces. It is considered improper use when this product is used for any application not mentioned in the associated product guides. DSEA does not accept liability for damage arising from abuse or misuse of this product and its attachments/ accessories. In case of USB headset, DSEA is not liable for damages to USB devices that are not consistent with the USB speci cations.

Manufacturer Declarations

Warranty

DSEA A/S gives a warranty of 24 months on this product. For the current warranty conditions, please visit our website at www.eposaudio.com or contact your DSEA partner.

FOR AUSTRALIA ONLY

DSEA goods come with guarantees that cannot be excluded under the Australian Consumer Law. You are entitled to a replacement or refund for a major failure and compensation for any other reasonably foreseeable loss or damage. You are also entitled to have the goods repaired or replaced if the goods fail to be of acceptable quality and the failure does not amount to a major failure.

This warranty is in addition to other rights or remedies under law. Nothing in this warranty excludes, limits or modi es any liability of DSEA which is imposed by law or limits or modi es any remedy available to the consumer which is granted by law.

To make a claim under this warranty, contact Demant Sound Australia Pty Ltd Service, Level 4, Building B, 11 Talavera Road Macquarie Park NSW Australia 2113. Phone: +61744103360 E-mail: help@eposaudio.com All expenses of claiming the warranty will be borne by the person making the claim. The DSEA International Warranty is provided by Demant Sound Australia Pty Ltd, Service, Level 4, Building B, 11 Talavera Road, Macquarie Park, NSW Australia 2113.

Printed in China, Publ. 05/20, 770-00261/A02

© 2020 Sennheiser. All rights reserved.

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

Important safety instructions

Read the instruction manual, safety guide, quick guide (as supplied) carefully and completely before using the product.

Always include this safety guide when passing the product on to third parties.

Do not use an obviously defective product.

Preventing damage to health and accidents

Do not listen at high volume levels for long periods of time to prevent hearing damage.

The product generates stronger permanent magnetic elds that could cause interference with cardiac pacemakers, implanted de brillators (ICDs) and other implants. Always maintain a distance of at least 3.94/10 cm between the product component containing the magnet and the cardiac pacemaker, implanted de brillator, or other implant. In case of in-ear headphones, Do not insert the ear canal phones too deep into your ears and never insert them without ear adapters. Always extract the ear canal phones from your ears very slowly and carefully.

Keep the product, accessories and packaging parts out of reach of children and pets to prevent accidents and choking hazards. Please refer to national tra c laws regarding the use of communication devices while in tra c.

Preventing damage to the product and malfunctions

Always keep the product dry and do not expose it to extreme temperatures (hairdryer, heater, extended exposure to sunlight, etc.) to avoid corrosion or deformation.

Use only attachments/ accessories/ spare parts supplied or recommended by DSEA.

Only clean the product with a soft, dry cloth. Protect product against chemicals in cosmetics, hair spray, perfume, aftershave lotion, suntan lotion and insect repellent as they can damage your product.

For USA and Canada only: Only connect to a desk phone that is CSA/UL 60950-1 or CSA/UL 62368-1 compliant.

Intended use/Liability

This product is suitable for use in o ces, home o ces or mobile o ces. It is considered improper use when this product is used for any application not mentioned in the associated product guides.

DSEA does not accept liability for damage arising from abuse or misuse of this product and its attachments/ accessories.

In case of USB headset, DSEA is not liable for damages to USB devices that are not consistent with the USB speci cations.

Manufacturer Declarations

Warranty

DSEA A/S gives a warranty of 24 months on this product. For the current warranty conditions, please visit our website at www.eposaudio.com or contact your DSEA partner.

FOR AUSTRALIA ONLY

DSEA goods come with guarantees that cannot be excluded under the Australian Consumer Law. You are entitled to a replacement or refund for a major failure and compensation for any other reasonably foreseeable loss or damage. You are also entitled to have the goods repaired or replaced if the goods fail to be of acceptable quality and the failure does not amount to a major failure.

This warranty is in addition to other rights or remedies under law. Nothing in this warranty excludes, limits or modi es any liability of DSEA which is imposed by law or limits or modi es any remedy available to the consumer which is granted by law.

To make a claim under this warranty, contact Demant Sound Australia Pty Ltd Service, Level 4, Building B, 11 Talavera Road Macquarie Park NSW Australia 2113. Phone: +61744103360 E-mail: help@eposaudio.com All expenses of claiming the warranty will be borne by the person making the claim. The DSEA International Warranty is provided by Demant Sound Australia Pty Ltd, Service, Level 4, Building B, 11 Talavera Road, Macquarie Park, NSW Australia 2113.

Printed in China, Publ. 05/20, 770-00261/A02

© 2020 Sennheiser. All rights reserved.

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

Wichtige Sicherheitshinweise

Lesen Sie die Bedienungsanleitung, Sicherheitshinweise, Kurzanleitung (je nach Lieferumfang) sorgfältig und vollständig bevor Sie das Produkt benutzen.

Geben Sie das Produkt stets zusammen mit diesen Sicherheitshinweisen an Dritte weiter.

Ne pas utiliser un produit visiblement défectueux. Ne pas utiliser un produit visiblement défectueux.

Prevention des risques pour la santé et accidents

Ne pas écouter à un volume élevé pendant de longues périodes a n éviter les dégâts auditifs.

Le produit génère des champs magnétiques permanents qui peuvent interférer avec les stimulateurs cardiaques, les de brillateurs implantables (DCI) et autres implants. Toujours maintenir une distance d'au moins 3.94 pouces/10 cm entre le composant du produit qui contient l'aimant et le stimulateur cardiaque, de brillateur implantable ou autre implant.

En cas d'écouteurs intra-auriculaires : Ne pas insérer les écouteurs intra-auriculaires trop profondément dans les oreilles et ne jamais les insérer sans adaptateurs auriculaires. Toujours extraire les écouteurs intra-auriculaires de vos oreilles doucement et soigneusement.

Conservet le produit, les accessoires et les parties de emballage hors de portée des enfants et des animaux a n éviter les accidents et les risques d'étau ement.

Se reporter au codé de la route national concernant l'utilisation des appareils de communication au volant.

Prévention des dégâts sur le produit et mauvais fonctionnement

Toujours maintenir le produit au sec et ne pas exposer à des températures extrêmes (sèche-cheveux, chau age, exposition prolongée au soleil, etc.) a n éviter toute corrosion ou déformation.

Utiliser uniquement les raccords/accessoires fournis ou recommandés par DSEA.

Nettoyer uniquement le produit avec un chi on doux et sec.

Protéger le produit contre les produits chimiques contenus dans les cosmétiques, la laque pour cheveux, le parfum, la lotion après-rasage, la lotion solaire et les répulsifs anti-insectes puaisqu'ils peuvent endommager le produit.

Pour les États-Unis et le Canada uniquement: Brancher uniquement a un téléphone de bureau conforme à la norme CSA / UL 60950-1 ou CSA / UL 62368-1.

Utilisation conforme / responsabilité

Ce produit est adapté aux bureaux professionnels, aux bureaux à domicile ainsi qu'aux bureaux mobiles. Il est considéré comme une utilisation incorrecte lorsque ce produit est utilisé pour toute application non mentionnée dans les guides des produits associés.

DSEA n'accepte aucune responsabilité pour les dommages résultant d'une utilisation abusive ou erronée de ce produit et de ses accessoires.

En cas de micro-casque USB : DSEA n'est pas responsable des dégâts sur les appareils USB qui ne respectent pas les spéci cations USB.

Herstellererklärungen

Garantie

DSEA A/S übernimmt für dieses Produkt eine Garantie von 24 Monaten. Die aktuell geltenden Garantiebedingungen können Sie über das Internet www.eposaudio.com oder Ihren DSEA-Partner beziehen.

Hinweise zur Entsorgung

Das Symbol der durchgestrichenen, rollbaren Mülltonne auf Produkt und Verpackung weist darauf hin, dass diese Produkte am Ende ihrer Lebensdauer nicht über den normalen Hausmüll entsorgt werden dürfen, sondern einer separaten Entsorgung zuzuföhren sind. Für die Entsorgung der Verpackung beachten Sie die Mülltrennungsvorschriften Ihres Landes.

Weitere Informationen zum Recycling dieser Produkte erhalten Sie bei Ihrer lokalen Verwaltung, den kommunalen Rückgabestellen oder bei Ihrem DSEA-Partner.

Das separate Sammeln von Elektro- und Elektronik-Altgeräten und Verpackungen dient dazu, die Wiederverwendung bzw. Verwertung zu fördern und negative e ekte zu vermeiden, beispielsweise durch potentiell enthaltene Schadsto e. Hiermit leisten Sie einen wichtigen Beitrag zum Umwelt- und Gesundheitsschutz.

EU-Konformitätserklärung

Der vollständige Text der EU-Konformitätserklärung ist unter der folgenden Internetadresse verfügbar: www.eposaudio.com.

© 2020 Sennheiser. All rights reserved.

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

www.eposaudio.com

Instructions de sécurité importantes

Veillez lire attentivement et entièrement le manuel d'utilisation, le guide de sécurité et le guide rapide (fourn) avant d'utiliser le produit.

Toujours inclure ce guide de sécurité lors du passage du produit a des tiers.

Ne pas utiliser un produit visiblement défectueux.

Prévention des risques pour la santé et accidents

Ne pas écouter à un volume élevé pendant de longues périodes a n éviter les dégâts auditifs.

Le produit génère des champs magnétiques permanents qui peuvent interférer avec les stimulateurs cardiaques, les de brillateurs implantables (DCI) et autres implants. Toujours maintenir une distance d'au moins 3.94 pouces/10 cm entre le composant du produit qui contient l'aimant et le stimulateur cardiaque, de brillateur implantable ou autre implant.

En cas d'écouteurs intra-auriculaires : Ne pas insérer les écouteurs intra-auriculaires trop profondément dans les oreilles et ne jamais les insérer sans adaptateurs auriculaires. Toujours extraire les écouteurs intra-auriculaires de vos oreilles doucement et soigneusement.

Conservet le produit, les accessoires et les parties de emballage hors de portée des enfants et des animaux a n éviter les accidents et les risques d'étau ement.

Se reporter au codé de la route national concernant l'utilisation des appareils de communication au volant.

Prévention des dégâts sur le produit et mauvais fonctionnement

Toujours maintenir le produit au sec et ne pas exposer à des températures extrêmes (sèche-cheveux, chau age, exposition prolongée au soleil, etc.) a n éviter toute corrosion ou déformation.

Utiliser uniquement les raccords/accessoires fournis ou recommandés par DSEA.

Nettoyer uniquement le produit avec un chi on doux et sec.

Protéger le produit contre les produits chimiques contenus dans les cosmétiques, la laque pour cheveux, le parfum, la lotion après-rasage, la lotion solaire et les répulsifs anti-insectes puaisqu'ils peuvent endommager le produit.

Pour les États-Unis et le Canada uniquement: Brancher uniquement a un téléphone de bureau conforme à la norme CSA / UL 60950-1 ou CSA / UL 62368-1.

Utilisation conforme / responsabilité

Ce produit est adapté aux bureaux professionnels, aux bureaux à domicile ainsi qu'aux bureaux mobiles. Il est considéré comme une utilisation incorrecte lorsque ce produit est utilisé pour toute application non mentionnée dans les guides des produits associés.

DSEA n'accepte aucune responsabilité pour les dommages résultant d'une utilisation abusive ou erronée de ce produit et de ses accessoires.

En cas de micro-casque USB : DSEA n'est pas responsable des dégâts sur les appareils USB qui ne respectent pas les spéci cations USB.

Déclarations du fabricant

Garantie

DSEA A/S o re une garantie de 24 mois sur ce produit.

En ce qui concerne les conditions de garantie actuelles, veuillez visiter notre site Internet www.eposaudio.com ou contacter votre partenaire DSEA.

Remarques sur la mise au rebut

Le symbole de la poubelle sur roues barrée d'une croix sur le produit et emballage signi e que ces produits, arrivés en n de vie, ne doivent pas être jetés dans les ordures ménagères, mais faire l'objet d'une collecte séparée. Pour les déchets d'emballages, veuillez respecter les lois applicables dans votre pays en matière de tri sélectif des déchets.

Vous obtiendrez plus d'informations sur le recyclage de ces produits auprès de votre municipalité, auprès des points de collecte communaux ou auprès de votre partenaire DSEA.

L'objectif principal de la collecte séparée des déchets d'équipements électriques et électroniques et des emballages est de promouvoir le réemploi et/ou le recyclage et de prévenir les e ets négatifs sur la santé et l'environnement dus aux polluants potentiellement contenus dans ces produits. Vous contribuez ainsi à la préservation de l'environnement et à la protection de la santé.

Déclaration de conformité UE

